
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     

 Č.j.: AS-02/2011 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 8. 2. 2011 ve 13 hod 
 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Zaměstnanecká komora: Baláš, Hojka, Horčic, Jelen, Kohlíková (příchod ve 14:00h), Panská, 
Čechovská, Vomáčko, Pokorná, Velenský 
Studentská komora: Holický, Hradečná, Moravec, Vokoun 
Omluveni Janák (z), Zahálka (z), Dvorský (z), Kaplan (z), Šorm (s), Outlý (s),  Severýn (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Süss, Kračmar, Fořter, Kovář 
 

Průběh jednání: 

1. Schválení programu – Čechovská 

 Jednání zahájila paní Čechovská. Seznámila přítomné s programem zasedání. Bylo 

provedeno hlasování o schválení programu schůze. Hlasování (11 - 0 - 2). Program 

zasedání byl schválen. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání 11. 1. 2011 - Čechovská 

Paní Čechovská nechala hlasovat o schválení zápisu z řádného zasedání 11. 1. 2011. 

Hlasování (13 - 0 -0). Zápis byl schválen.  

3. Vystoupení pana děkana - Süss 

Slova se ujal pan děkan.  

Pan děkan seznámil AS UK FTVS s plánovaným řešením prostorů kolem fakulty – 

parkoviště. Dále se zmínil o dodatku ke smlouvě s olympijským výborem, při čemž 

dodal, že i další subjekty mají zájem o spolupráci s UK FTVS. 

4. Smlouva o koupi technologického zařízení a zřízení věcného břemene – Fořter 

Tajemník fakulty UK FTVS pan Fořter podal vysvětlení k prodeji technologického 

zařízení. Vysvětlil stanovení ceny trafostanice a vyslovil souhlas s prodejem daného 

zařízení. Paní Čechovská dala poté hlasovat o prodeji technologického zařízení. 

Hlasování (13 – 0 – 0). Prodej zařízení byl schválen. 



5. Zpráva o realizaci grantu SVV na FTVS UK v roce 2010 (Slepička, Jelen) 

Slova se ujal pan Jelen, který předložil závěrečnou písemnou zprávu grantu SVV – 2010 

– 261602. Ze které poté citoval počet publikačních výstupů k danému grantovému 

projektu a výši dotace od UK v Praze. 

Pan Slepička ani pan Jansa, který byl nahlášen jako náhradní řečník za pana Slepičku, se 

nedostavili. 

Poté vystoupil pan Kračmar, který konstatoval, že by se měla zlepšit komunikace mezi 

vedoucími kateder a vedoucími diplomových prací, aby studenti byli informování o 

možnostech účastnit se grantových projektů. Na tomto tvrzení se shodlo celé plénum AS 

UK FTVS. 

6. Opatření děkana - CŽV 

Slova se ujal pan Kovář, který prezentoval představu vedení UK FTVS na novém 

konceptu CŽV. 

K opatření děkana – CŽV se nejdříve vyjádřila legislativní komise, za kterou hovořil 

Holický, který pak předložil i písemné připomínky k opatření. 

Dále pak následovala ekonomická komise, které ústy svého předsedy vznesla své dotazy 

na pana Kováře a pana děkana. 

Bylo konstatováno, že všechny připomínky by měly být zaslány do 1.3.2011 na vedení 

UK FTVS. K tomuto datu vejde dané opatření v platnost. 

7. Zprávy z komisí AS UK FTVS 

Vyjádření studijní komise písemně předložil a poté prezentoval pan Hojka, který 

informoval o oblast, jako přijímací řízení na UK FTVS, na které se chce komise zaměřit. 

Dále pak vystoupil Holický za legislativní komisi, který též předložil písemnou zprávu a 

informoval o hlavní úkol komise pro jaro 2011, což je dokončení vnitřních předpisů UK 

FTVS. 

Následovala ekonomická komise, za kterou hovořil pan Vomáčko. Ten slíbil, že 

ekonomická komise dodá svojí zprávu. Poslední slovo dostala komise pro integraci a 

rozvoj, která svoji písemnou zprávu ještě nepředložila a učiní tak v nejbližší době, jak 

informoval pan Horčic. 



 

8. Různé 

Žádný návrh nebyl podán. 

 

Zapsal: Holický      Za AS UK FTVS – předseda doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  


